
80 let Mizarstva Vič
Najbrž ga v petek, 17. junija v Klubu

poslancev v Ljubljani ni bilo človeka. ki mu
ne bi vsaj tu pa tam malce zaigralo srte.
Toliko zanimivega se je narmeč zgodilo tu
v eni sami enourni prireditvi, ki so jo name-
nili 80-letnici Mizarstva Vič.

Več kot običajni proslavi je že na samem
začetku dal pravi ton citraš Miha Dovžan, ki
je zaigral staro »En fantič je na Trolsko
vandral«, v nadaljevanju pa so bili njegovi
milo nežni akordi skupaj s pevsko »glanc
partijo« »večnega mladeniča« Toneta Ko-
zlevčarja sploh poglavitno jedro proslave.

O pomenu jubileja, 80-letnice Mizarstva
Vič, je spregovoril njegov direktor Marjan
Mihevc. V dokaj izčrpnem govoru je orisal
celoten razvoj te viške delovne organizacije.
hkrati pa namignil tudi na številne naloga, ki
jih še čakajo.

»V zadnjem času smo priča izredno nagle-
mu razvoju tehnologije v lesni industiji,« je
med drugim dejal Marjan Mihevc. »Kljub
temu pa je Mizarstvo Vič, ki se je razvilo iz
prvotne zadruge, ohranilo obliko individual-
ne obrtniške proizvodnje in je najstarejše
podjetje v Sloveniji, ki se je kot tako tudi
obdržalo. To tradicijo ne bomo industrializi-
rali v smislu specializacije. temveč še po-
udarjali raznovrstnost.«

Direktor 75 članskega viškega kolektiva
se očitno dobro zaveda prednosti modeme
tehnologije. »... Z doseženim ne smemo
biti nikoli zadovoljni,« je dejal. »To je os-
novni moto razvoja. Glavna usmeritev v Mi-
zarstvu je zdaj največja možna tnera posodo-
bitve tehnologije. V to smer bomo tudi
usmerjali največji možni finančni potencial.
Pomembna naloga našega kolektiva pa je
tudi v usmeritvi na izvozna tržišča. To naj bi
predstavljalo vsaj 20 odstotkov celotnega
produkta.«

Marjan Mihevc pri tem seveda ni mogel
tudi mimo delovne bilance, ki so jo zabeleži-
li v zadnjem času. Samo v lanskem letu so

v Mizarstu Vič izdelali za 170 starih milijard
izdelkov, k čemur je prav gotovo pripomo-
gla tudi izredno ugodna kadrovska struktura
(kar 98 odstotkov delovne sile je kvalifici-
rane).

O viških mizarjih, pa tudi o drugih proble-
mih in načrtih v občini je govoril tudi pred-
sednik IS skupščine občine Stane Drolje (po
mnenju mnogih govori bolj povezano in
zbrano, kot drugi berejo), nato pa sta svoj
lonček spet primaknila »Ribničan Urban«

Direktor Marjan Mihevc (na desni) podeljuje
priznanja

Tone Kozlevčar in Miha Dovžan, povezova-
lec Vili Vodopivec pa je s krepkimi humor-
nimi vložki nekajkrat spet pošteno ogrel ce-
lotno dvorano.

Na proslavi so ob tej priložnosti podelili
tudi priznanja bivšim delavcem tega kolekti-
va, zunanjim sodelavcem in kupcem-part-
narjem. Ta so prejeli:

Bivši sodelavci: Ivan Remic, Adolf Rejec,
Franc Prebil, Leopold Klučevšek. Ivan Fer-
lan, Ivan Semlak in Martin Petrič;

zunanji sodelavci: Alojz Hiršman. Andrej
Gaberc, arh. Boštjan Hafner, arh. Jože Do-
brin, arh. prof. dr. Jože Koželj, Janez Žmuc
in Alenka Peternelj;

kupci-partnerji: Medicinska fakulteta,
Lesnina, Slovenijales - Sektor za inovestici-
je, Mercatortehna - TOZD Investa, Stol
Kamnik, IS SRS, Hotel Union, TOP Porto-
rož - Hoteli. Krka Novo mesto, Kulturni
dom Ivan Cankar in Žito - TOZD Malopro-
daja.
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